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ČESKO: Naši političtí váleční predátoři z Pětikoalice se předhání v počtech Ukrajinců přicházejících
většinou z míst, kam žádné boje nedorazily, které by mohla Česká republika absorbovat, přičemž se s
nimi k nám přemísťují i migranti z Afriky a muslimské části Asie, což je jaksi nad plán. Nebo možná
ne.

  Už tu máme více jak 100 000 nových cizích státních příslušníků, což je, jak si může každý spočítat,
jedna setina lidí z celkového počtu obyvatel naší země navíc. Vít Rakušan prohlásil, že bychom jich
zvládnuli až 250 000. Ovšem navíc s poskytovanými nadstandardními podmínkami. Poslouchat něco
o tom, že přišli lidé chudí a bez hotovosti, je jako uvěřit v pohádce. Kdo jel v poslední době po D1
směrem na Prahu, míjel stovky většinou vcelku kvalitních aut s ukrajinskou poznávací značkou. Plno
dalších přijelo vlakem či autobusem za svými rodinnými příslušníky, kteří už u nás pracují. Přesto se
vláda rozhodla otevřít poloprázdnou státní pokladnu a už rozdává. Měsíčně nás to bude stát tak 3mld
korun, což je velmi střídmý odhad. Přidejme další stovky milionů, které přichází ze soukromého
sektoru do neziskového, který přibližně minimálně třetinu ze získaných peněz využije na vlastní režii
a zbytek půjde…ví někdo vůbec kam? A novým hitem je skutečnost, že vláda ani nepočítá s jejich
odchodem a umožňuje mladým Ukrajincům se hlásit na střední školy a do učňovských oborů.
Neuvěřitelné…

 

 

  Úprk z Ukrajiny má dle všeho několik důvodů. Objektivních a relativních. Pokud někdo prchá
z rodné hroudy, musí vědět proč to dělá. Samozřejmě to nedokážeme v procentech vyjádřit, nicméně
pojďme se na příčiny útěku podívat.

  Strach z ruských vojáků a zbraní. Tento důvod by se měl zdát být prioritní, nicméně není1.
tomu tak. Rusové slíbili, že se jejich vojenská operace nebude týkat civilního sektoru, vytváří
koridory umožňující odchod civilistů z ohrožených míst, jsou přistavovány autobusy a po
získání rozhodujících pozic přichází s humanitární pomocí. Je tedy otázkou, zda li ten strach
není sice skutečný, ale pouze proto, že je vytvořený médii? O jejich síle i intenzitě nátlaku
můžeme polemizovat jen minimálně. Ano, tací tady jsou.
  Strach z vlastních spoluobčanů. O nacismu, který je součástí života na Ukrajině už od dob2.
světové války, se tady nesmí mluvit. Na sociálních sítích je až do stáhnutí cenzory plno videí,
na nich je vidět násilí příslušníků Azovskéhio praporu a nacionalistů páchaném na občanech
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Ukrajiny. Plno z těch, kteří už jsou u nás, Vám tuto skutečnost potvrdí. To však na obrazovkách
TV neuvidíte. Nejde o nijak minoritní část, ty obavy jsou oprávněné.
  Mnoho nově příchozích využilo možnosti legálně opustit svou zemi a stát se občany některé3.
ze zemí Evropské unie. Sice netušíme, proč po tom touží, EU čeká obrovská krize a nás ještě
větší, ale nakonec nemusíme být konečnou stanicí. Takových je, myslíme si většina.
  Dotyční prchají z Doněcka a Luhanska, protože byli posledních 8 let pod palbou ukrajinské4.
armády. Jistě uznáte, že to je hloupost, nikdo takový není. Ti bojují o svou budoucnost tam, kde
vyrostli.
  Důvodem jsou obavy z možných úniků různých látek z laboratoří zabývajících se vývojem5.
biologických zbraní většinou spadajících pod NATO. Přestože se všechny státy světa v roce
1972 dohodly na zákazu tohoto vývoje, na ukrajinském a gruzínském území je mnoho takových
laboratoří, ostatně covid vznikl také v rámci vojenského programu v USA a výzkum byl později
přenesen do Wuchanu. Samotní Američané po 14 dnech od likvidace těchto laboratoří začali
tvrdit, že se Rusové chtějí zmocnit zákeřných látek, čímž vlastně přiznali jejich existenci. Navíc
podle všech indicií už v roce 2017 chtěli Američané získat genom slovanských národů. Tato
skutečnost hromadný exodus nezpůsobuje, i když by mohla. Jenže tak daleko myslí vojáci,
nikoliv civilisté.
  Zbývají ti, kteří se nechali strhnout davem a vlastně neví, udělali li dobře, protože se dostali6.
do neznámého prostředí. Zajímavé je, jak velká část mužů se odmítla podvolit mobilizaci, místo
nich na ukrajinském území operují pobláznění dobrovolníci ze zemí EU. Tito lidé se domů
pravděpodobně chtít vrátit budou a čekají, jak to vše dopadne.

Rusové stojí před Kyjevem a kladou si podmínky k ukončení zátahu vcelku oprávněně. Zelenskyj už
ví, že mu teče do bot a chce jednat. Naivní představa našich politiků, kteří si mysleli, že by mohli
dodávkou našich zbraní zvrátit výsledek, se tak ukázala lichá. Bylo by zajímavé se dozvědět, kam se
munice a zbraně z Čech dostaly a kolik lidí díky této dodávce zbytečně zemřelo. Věříme, že se spor
blíží ke svému konci, bohužel důsledky hlouposti a naivity naší vlády budou doléhat na naše občany
mnohem déle. Ve chvíli, kdy bude ukončena ukrajinská krize,

Vladimír Putin se se svými lidmi zaměří na ty, kteří mu chtěli škodit. Evropa už nyní pociťuje
důsledky sankcí, které si na Rusko vymysleli Američané, Britové a Evropská unie. Nyní bude záležet
na tom, jak k době po Ukrajině přistoupí Moskva. Ať si kdokoliv myslí, co chce, svět Ukrajinu využil
k tomu, aby Rusko otestoval. A nezjistil vůbec nic mimo toho, že sankce poškodily především státy,
které je spustily. A protože k nejaktivnějším patřili Češi a Slováci, vypijeme si kalich hořkosti do dna.

Mimo komplikací se samotným Ruskem nás čekají také vnitrostátní problémy s množstvím nově
příchozích, s jejich složitou integrací, s podlomenou ekonomikou a nedostatkem mnoha komodit i
vysokou drahotou. Jak už jsme řekli, jedinou možností, jak se tomu vyhnout, je totálně překopat naši
politickou scénu a všechny ty liberály odeslat do propadliště dějin a ty nejvýznamnější do kriminálu.
Protože s nimi jsme úplně….v koncích. Teď teprve poznáme, co je propad ekonomiky a životní
úrovně. Vše běží podle plánu. Špatného plánu.
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